
Dagsorden til bestyrelsesmøde Katrinebjergparkens vuggestue.  

Dato; 19.4.23 

Fremmødte; Forældrerepræsentanter Mads, Sofie, Malene, Amalie, Klaus, Iben, Julie. Medarbejderrepræsentanter Ulla og Lisbeth. Dagtilbudsleder 
Betina.  

Afbud; Julie 

Referent; Klaus 

Mad; Julie (afbud). 

Tid Dagsordenspunkt 
Punkt til orientering og 
sparring 
Kl. 17.00-17.20 

Emne; Nyt fra ledelse 
Hvorfor; Mål at orientere bestyrelsen om hvad der rør sig i vuggestuen, kommunalt, politisk mm. Så bestyrelsen bedst 
muligt kan have et overblik og give sparring på eventuelle punkter. 
Hvordan; Leder orienterer. Bestyrelsen kan byde ind med spørgsmål, undren, sparring mm.  
Punkter; 

- Økonomi. 
- Status på børne indtag. 
- Status legeplads 
- Sommerfest for børn og forældre  

Bilag; Ingen bilag 
 

Kommentar Økonomi ser fortsat fornuftig ud. Vi har pt. en del deltidsbørn. Efter 1.maj hvor deltid bliver til 25 timer svarer det til at 
vi mangler et barn resten af året. Det kan ses i budgettet og pladsudnyttelsen er derfor ikke så høj som tidligere.  
Vi følger fortsat vores økonomiske handleplan.  
Der er gang i forhandlinger i forhold til merit udd. Så vi ved endnu ikke om der skal tilbagebetales midler. 
Der blev også talt om kompleksiteten i det nye deltidssystem - såsom faktum at børnene, der er på deltid, stadig typisk 
er der under begge måltider. 
De ansatte, der er gået op i tid, går tilbage til normalt timetal pr. 1.6., da der er 5 børn der skal i bhv./flytter. Pt får vi ikke 
fyldt alle pladser op igen i juni. 
Der er møde med kommunen om handleplan uge 17. 
Status legeplads projekt; Legeplads projekt – vi besluttede på sidste møde at vi ikke kunne ligge 30.000 kr. egen 
finansiering i. Efter forhandlinger og drøftelse med firmaet, fandt vi frem til billigere løsning. Det har i processen vist sig 



at være dumt ikke at tage det sidste af sandkasseområdet med, samt der har været noget uventet. Udover dette 
kommer der også sand til sandkassen 
Der er blevet anlagt ny sandkasse i den sidste del af området efter beslutning af Betina. Vi egenfinansierer de yderligere 
udgifter.  
Der er udsendt e-mail til bestyrelsen om denne løsning. Der er jvf. denne e-mail blevet brugt 25.000 kr. fra egen 
beholdning på projektet. 
 
Sommerfest for børn og voksne: afholdes d. 9.6. Tidligere end vi plejer grundet ferie i køkkenet og Skt. Hans.  
 
Vuggestuen har modtaget en klage fra en familie der ikke længere er i institutionen. Da vi er selvejende, behandler vi 
selv klagen og orientere kommunen som har tilsynspligten. Det er svært at handle på en klage, når barnet ikke længere 
er her. Opfordring til at bruge leder eller bestyrelse når der er noget der bekymre og undre en. Så har vi mulighed for at 
handle på det. Drøftelse af hvordan vi kan skabe mere synlighed omkring bestyrelsens ansvar og rolle. Julie har efter 
mødet skrevet hun gerne vil lave et skriv til Aula omkring dette, samt hvad man kan bruge bestyrelsen til. 
 

Punkt til drøftelse 
Kl. 17.20-17.35 

Emne; Forældre arbejdsdag 
Hvorfor; Der afholdes forældrearbejdsdag d. 29.4 kl. 9-13. Vigtig med forældreopbakning til sådan en dag og 
forældrebestyrelsen er aktive aktører i at få dagen op at stå.  
Hvordan; Status på tilmeldinger og opgaver. 
Bilag; Ingen bilag 

Kommentar 
 

På nuværende tidspunkt er der 12 tilmeldinger. 
 
Liste over opgaver er det samme som sidste år. 
 
Legehuset skal have nyt tag. Muligvis af krydsfiner. Mads kiggede på et eventuelt alternativ. Det skal desuden have olie.  
Mads kan medbringe værktøj. Bænke skal også have olie. 
 
Der blev talt om at støbe en stolpe til skyggesejl. Det kræver eventuelt en godkendelse. 
 
Opgaver;  

- Legehus nyt tag. Materialer mm? 
- Rengøre krybber og krybberum 
- Feje legeplads mm.  
- Der skal filtdupper på stolene. 

 



Redskaber  
Beværtning sørger leder for. 

Punkt til drøftelse 
Kl. 17.35-17.50 

Emne; Opfølgning på fondsansøgning og frontfigur 
Hvorfor; Vi vil gerne at vuggestuen bliver mere synlig i området. Bl.a. ved at søge om midler til en stor træfigur ved 
hoveddør. Et skilt med vuggestuens navn mm 
Hvordan; Søge midler gennem fonde. Amalie har været i gang 
Bilag; Ingen bilag 

Kommentar Der er endnu ikke tilkendt fondsmidler, men første ansøgning er færdig. Der vil være flere 1. maj. 
 
Mht. Teknisk skoles bidrag er det nu blevet oplyst, at vi selv skal betale for materialer. Der er på nuværende tidspunkt 
ingen præcis pris. Der tales om træfigurer, som børnene kan lege i. 
Vi venter og ser, om Jem og Fix-fonden vil give midler, som vi kan bruge til disse materialer. 
Normalt koster det ca. 10.000 kr.  
Sofies far finder evt. træ. Dvs. stor træstamme.  
Det er planen, at den skal placeres ved cykelstativet ved siden af hovedindgangen 
 
Der blev snakket, om skilt eller figur er første prioritet. Det blev aftalt, at det er begge dele. Det afgøres hvilket, når 
materialer leveres. 
 
Forslag; Der kan evt. sættes stærekasser op på fronten for at skabe mere synlighed. 
 
En anden idé var at sætte motiver op mellem vinduerne. 
Amalie arbejder videre med fondsansøgninger, Iben supplere/ sparre.  
 
 

Aftensmad og 
oprydning 
Kl. 17.50-18.30 

Julie står for aftensmad. 

Webinar (online 
kursus) 
Kl. 18.30-20 

PROFESSIONALISERING AF BESTYRELSESARBEJDET – HVORDAN SPILLER VI HINANDEN GODE TIL GAVN FOR VORES 
FÆLLES KERNEOPGAVE? 
TILMELD DIG 
Bestyrelsesarbejdet er af afgørende betydning for kvaliteten i dagtilbud. Derfor skal bestyrelsesarbejdet fungere efter 
hensigten og ikke afspores af fokus på personlige relationer eller individuelle holdninger. Hvad kræver dette af 
bestyrelsens og ledelsens løbende kommunikation, mødestruktur, forhåndsviden, forberedelse, osv? Hvilken 
organisatorisk indsigt er det hensigtsmæssigt, at bestyrelsesmedlemmerne tilegner sig? Hvordan kan ledelse og 



forpersoner samarbejde, så bestyrelsesarbejdet i videst muligt omfang understøtter det daglige pædagogiske arbejde til 
gavn for alle børn?  

Disse spørgsmål vil være omdrejningspunktet for dette webinar om professionalisering af bestyrelsesarbejdet. 

Oplægsholder 
Maja Haslebo, erhvervspsykolog, forfatter og foredragsholder 

Kommentar Vi samler op på input til næste bestyrelsesmøde. 
  
  
  

 


